
10) Zastupitelstvo obce projednalo a schvatilo knihovnicky Fad knihovny obce Uhrice, pFfloha C. 10-
SCHvALENO jednohlasne.

11) Starostka obce vysvetlila problematiku odmefiovanl clenu zastupitelstva z duvodu ukoncenl
funkce - ukoncenl rnandatu prvni den voleb do zastupitelstva a v souvislosti s tim vyplacenim
odmen za rijen 2014 . Starostka obce a mistostarosta obce vykonavaji sve funkce v tzv.mezidobi
die § 107 odst.5 zakona 128/2000 0 obcich.

12)Zastupitelstvo obce projednalo stav financnlch prostredku - k dnesnimu dni 1'360'000,-Kc, dale
potrebu financi v rijnu a listopadu 2014. Pro akci rekonstrukce topeni byvale skoly - pro vyber
dodavatele teto akce stanovuje kriterium nejlevnejsi cenove nabidky a zplnomocnuje starostku
obce pro vYber dodavatele. Schvaluje realizaci tete akce v roce 2014 v pripade pflznivych
klimatlckych podminek a za dostatecnosti vlastnich financnlch prostredku obce - SCHvALENO
jednohlasne.

13) Zastupitelstvo obce schvaluje zapis do kroniky obce za rok 2013- priloha c.11 - SCHvALENO
jednohlasne.

14) Zastupitelstvo obce projednalo a schvalilo doplnenl vei'ejne zelene pred OU a upravu
prostranstvi za castku cca 10000,-kc a realizace i v roce 2014 v pripade pi'izniveho cocast -
SCHvALENO jednohlasne.

15) Informace z denl v obci:
a) v zai'i probehlo firmou Energie pod kontrolou revitalizace VO a vYmena svitidel- byly namitky
od obcanu v .Ullcl" a opodstatnene - resime zadostl 0 premlstenl nekterych svitidel

b) v pondell 29.9.14 probehl kontrolni den u restauratora p.Gajdy v Ostrave - ki'iz u hrbltova-
Ing.Stanova Alena (MU Kromei'fz), Mgr. Lanc (parnatkova pece) a Bartosikova Miroslava
(starostka obce)

c) 16.9.2014 telefonicky dotaz Povodi Moravy- kdy bude provedeno vycisteni Tistlnskeho
potoka-zadalo se v lonskem roce -> odpoved: letos se s timto nepoclta, protoze cistenf casti
potoka rnelo bYt soucastl zrfzent mostu M3, akce zatlrn v nedohlednu, v nedeli 22.9.14 pf
privalovem desti doslo k znacnemu zvYseni hladiny potoka a slabemu prutoku, z tohoto duvodu
bude provedena plsemna urgence na Povodi Moravy

d) oprava tocny - pri vyjadreni se k projektu oprav obec pozadovala zakaz vjezdu kamlonu, SUS
tvrdila, ze tam kamiony projedou, ze provedli mereni, 23.9.14 dosfo k poskozenl obrubnlku
p.c.22 a promaeknutt chodniku pfed domem c.p.87 u kanaiu - epolecncstt SUS Kromeriz bylo
prislibeno, ze po oprave provedenou uvedeni do puvodnlho stavu na jejich naklady

16) Diskuse
a) pan Stavinoha: - Co je to vec movita a co nemovita?
b) pan Stavinoha + pani Dopitova: - Vznesli nesouhlasnou pi'ipominku ohledne hrobky, ze

bylo zmeneno neco, co bylo jiz jednou odsouhlaseno.
c) pan Jarka: - Dotaz na zakres vodovodu do UP v useku pres bYvale zemedelske druzstvo.

- Jak je planovano propojeni cest skolnl ulice a budouci cesty za zahradami?
- Zmena ueelu pozemku na bYvalem hristi na obeanskou vybavenost.

d) pani Novotna: - Kdy bude osvenena nase ulice? U naseho je stare svetlo.
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